
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 21 maart 2010

Aanwezig: Peter, Sander, Vincent, Simon, Joris, Vinnie, Boogie, Natascha, Karel, Michaël Derde, Lore,
Pieter Verhoeven, Michaël Mariën, Daniël, Hanne, Joris, Thomas, Jorien, Mattia, Stijn, Cie,
Tim, Pieter Van Hertum

Verontschuldigd: Maarten, Yana, Lynn, Koen

De vergadering wordt geopend om 22u15.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd, na toevoeging van ‘Begroting’, ‘Studentenmarathon’ en ‘OOR’.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepunten

GEDAAN

Actiepunt uit te voeren door tegen
Evaluatie 24u-loop Sander 02/11/2009
Evaluatie Cafésporten Sport 21/02/2010
Evaluatie Maffe Experimenten Mattia, Vincent, Jorien 21/02/2010
Foto’s online zetten Fototeam 07/03/2010
Aanwezigheden controleren Mattia 21/03/2010
Evaluatie casinoavond GAK 21/03/2010
Vuurtjes zoeken Jorien 21/03/2010
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NOG TE DOEN

Actiepunt uit te voeren door tegen
Evaluatie Filmavond Herfst Janne 18/10/2009
voor een nieuw bordje zorgen Christophe B., Mattia, Michaël M. 15/11/2009
Evaluatie (zaal)voetbal Sport 29/11/2009
Evaluatie Provinciezuip Pieter VH 13/12/2009
Audiokabel kopen Bar 07/02/2010
HHR online zetten Sanne 07/02/2010
autoriteire macht op Toon uitoefenen over cantuskan Mattia 21/02/2010
Evaluatie spelletjesavond EJW 21/02/2010
Cristalbekers regelen Pieter 07/03/2010
Evaluatie op docuwiki zetten Sneeuwreis 07/03/2010
Evaluatie Travestietenbar Bar 07/03/2010
Semesterevaluatie op docuwiki zetten Beheer 07/03/2010
Semesterevaluatie op docuwiki zetten Onderwijs 07/03/2010
Perculator ophalen uit 200 N Mattia & Hanne 14/03/2010
Boormachine meebrengen Michaël M. 15/03/2010
Eigen fiets terug gebruiken Vinnie 21/03/2010
Evaluatie bedrijvendag PR 21/03/2010
Evaluatie kroegentocht Roeland 21/03/2010
Evaluatie proffentap Bar 21/03/2010
Top 100 & St. Patrick’s Daybar Bar 21/03/2010

Mededelingen

Gasflessen: De gasflessen staan in 200D, we kunnen er zelf niet aan, als je ze nodig hebt moet je contact opnemen
met Erik Merkx.

Scientica: De Kies-AV is gepland op 10 mei.

Elektrische vuurtjes: De vuurtjes zijn besteld.

Begroting cantus: De ouwzakkencantus draait op -77, de massacantus draait op 0 na terugbetaling tegoed vorig
jaar.

LOKO:

Fuifzaalbeleid: Er wordt gezocht naar een nieuwe locatie voor een fuifzaal type Alma 2.

Betoging: Dinsdag wordt er betoogd voor de financiering van het hoger onderwijs op het Ladeuzeplein
vanaf 13 uur.

Alma: Het prijsbeleid van Alma is bekeken, er is vooral gekozen om de laagste prijsklasse niet duurder te
laten worden.

Onderwijscongres: Nu woensdag is het de hele dag onderwijscongres van LOKO.

Ithaka: Ithaka loopt vanaf dinsdagavond.

De PV wordt even gepauzeerd.
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Voorbije activiteiten

Casinoavond: Er was in het begin erg weinig volk, we zijn maar gewoon beginnen pokeren. Later was er iets
meer volk maar er is enkel gepokerd. Er waren veel te weinig presidium- en GAK-leden. We weten niet juist
hoe het komt dat er zo weinig mensen waren, dit is vooral spijtig voor Sofie die er veel tijd in heeft gestoken.
De shiften invullen ging ook erg moeizaam. Financieel is het geen ramp, relatief voor het aantal volk is het
nog wel veel geld. De toastjes zijn laat gesmeerd en niet allemaal opgeraakt. De opkuis ging vlot. Er is nog
veel drank over, we zien nog waar die terecht kan komen. (Uit verslag kernraad 10 maart 2010)

Proffentap: Was goed, prof. Poedts is toch nog gekomen. Drie proffen zou misschien iets beter geweest zijn
maar 2 was ook wel OK. De proffen hebben zich geamuseerd. Er was veel volk, zelfs vroeg op de avond. Er
moet nog een bedanking aan de proffen gegeven worden. (Uit verslag kernraad 17 maart 2010)

Bedrijvendag: Er waren weinig studenten vanuit Wina. Vooral voor informatica was dit een probleem omdat er
best wel veel bedrijven naar informatici zochten. Dit is geen goede reclame naar volgende jaren toe. We
denken dat er wel genoeg promotie gemaakt is, dus waarschijnlijk is dit omdat er eerder een jobbeurs van
de KUL geweest is en daar al veel van onze bedrijven waren. VTK was ook gefrustreerd over de jobbeurs
van de KUL. We kaarten dit aan via LOKO, het gaat tenslotte wel over veel geld voor de kringen. Verder
was de organisatie in orde. Er staan momenteel weinig Winamensen in het CV-boek. We proberen er nog
wat reclame voor te maken. (Uit verslag kernraad 17 maart 2010)

Dit is nog niet aangekaart op LOKO.

Kroegentocht: Er was 10 tot 15 man, grotendeels eerstejaars. Dat is geen hoge opkomst maar ook niet echt
barslecht. Het was misschien een beetje een slechte datum, onder andere door de studentenmarathon en de
bar op woensdag. Aan de andere kant, meer volk moet er ook niet zijn om zomaar café’s mee binnen te
vallen. Het concept rond de Tour de France was wel origineel. Op zowel de casinoavond als de kroegentocht
hebben we weinig van onze meer actieve ouderejaars gezien. We hopen dat het toeval is. (Uit verslag
kernraad 17 maart 2010)

Top-100-bar: De sfeer was goed, de Guinness en de Whisky is op. Er is wat kritiek op het concept Top-100, nu
dit eigenlijk random was, omdat er niet zoveel inzendingen waren. Maar op vorige PV was al gezegd dat
dit thema waarschijnlijk niet helemaal zou uitgevoerd worden, dus kritiek nu is ongegrond. En niet iedereen
maakt er een probleem van om een artificiële top 100 te maken. Hanne vindt dat Bar meer moet nadenken
over de thema’s.

Studentenmarathon: LOKO wil de mening van de lopers. Er waren te weinig drankposten (er waren posten op
kilometer 4, 12 en 19, de eerste twee lagen behoorlijk ver uit elkaar, en de laatste is niet echt meer nuttig),
de bekertjes waren ook niet ideaal. Ook deden de seingevers niet steeds hun werk. We wensen de lopers
proficiat.

Chillavond: Er was bijna niemand, in totaal was er misschien 9 man en niet iedereen was echt aanwezig. Misschien
was het beter om deze activiteit later in het jaar te plannen. Er stond ook niets in de winagenda.

Infodag: De infodag was een onverhoopt groot succes, vooral in de voormiddag was er veel volk. Het gekregen
vat is een 30-liter vat, dit wordt op de Scientica-bar gegeven. Er waren geen EJW-strookjes.

Komende activiteiten

Wina-olympiade: Het is ’s avonds, het beginuur moet nog bepaald worden. Er zijn al zeker een twintigtal
inschrijvingen. Het zal ongeveer drie uur duren. Er staat nog niet veel van op de site. In de K is een
vastgelegd. De prijs voor de winnaar wordt uitgereikt op het lenteconcert. (Uit verslag kernraad 17 maart
2010)

Het beginuur is 19u. Probeer nog reclame te maken!
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Betoging: Zie mededelingen.

Ontgroeningscantus: Er is nog geen contract met Ons Huis, hoewel Michaël D wel zijn best gedaan heeft. De
gedoopte schachten mogen gratis binnen op het budget van schachtenmeester. De kannen komen vanavond
terug, Anneleen heeft die nog thuis staan na de Wina-massacantus. Er is een soort bingo als thema om wat
interactie met de corona te voorzien. (Uit verslag kernraad 17 maart 2010)

Het wordt een bingo-cantus.

EJW-bar: Mathias wil zijn vat geven. EJW doet de bar, er zal wel wat assistentie van bar zijn. (Uit verslag
kernraad 17 maart 2010)

Er gaan bitterballen zijn, en eventueel cocktails voor de eerstejaars. Er zijn terug foto’s die worden getoond.

Ithaka: Er staat iets in de Winagenda, veel meer moet er niet aan voorbereid worden. pIE p.KLEIN komt! (Uit
verslag kernraad 17 maart 2010)

LAN-party: Pieter V is verantwoordelijk. Er komt nog een tekstje in de Winagenda. Is de Waag al vastgelegd?
We hopen dat alles in orde komt. (Uit verslag kernraad 17 maart 2010)

Alles is ongeveer in orde.

Toneel: Er is een inschrijfapplicatie voor kaarten op de site. Het RC is vastgelegd dankzij Michaël M. Er zijn
affiches en flyers. We kunnen plakshiften voor toneel en TD misschien best wat coördineren in het vervolg.
Waar zijn de affiches van toneel eigenlijk? Verder hopen we dat alles in orde zal zijn. (Uit verslag kernraad
17 maart 2010)

Er zijn wat problemen met het plakken geweest, blijkbaar gaat Toneel-affiches plakken niet goed samen met
TD-affiches plakken. Toneel hoort geen verlies te maken dit jaar, we proberen ervoor te zorgen dat ze niet
onder hun begroting zitten.

Galabal: De kaartenverkoop gaat niet echt vlot, we hebben momenteel de minste kaarten verkocht van alle
Scienticakringen. De mensen hebben niet echt door dat de deadline eigenlijk al nu vrijdag is. Mattia gaat
mailen naar de eerstejaars. Mischien kan EJW nog voor de les springen ook? We moeten mensen laten
weten dat ze dit weekend hun kleren moeten meenemen voor het galabal. (Uit verslag kernraad 17 maart
2010)

We zitten aan 45 kaarten, er kunnen nog kaarten gekocht worden. We blijven daarmee nog ondervertegen-
woordigd, kleinere kringen hebben meer kaarten verkocht. De shiftenlijsten moeten nog worden opgevuld.

Teambuilding: We gaan op maandag 29 maart teambuilden. Mensen die zich nog niet op de wiki gezet hebben,
moeten dat zeker doen.

70-80-90 TD: De inkomkaarten hebben een foute datum, let hier op. Het is dus 30 maart en niet 20 november
(ofzo). In principe komt alles in orde. De shiften moeten nog worden opgevuld. De shiftenvergoeding: twee
shiften = kaart terugbetaald. Stewards en alcohol zouden niet samen mogen gaan!

OOR: Het is dinsdag 30 maart ook OOR, waar de decaan en de vice-decaan komen.

Marginalenbar: Daniël, Jerre en Marnik gaan strippen. Mogelijk zijn er ook vrouwelijke strippers.

Lenteconcert: Alles komt in orde. Er wordt dumoulin besteld. Er zullen minder hapjes zijn als vorig jaar, toen
waren er iets te veel. Er wordt nog gekeken naar extra glazen. De gouden krijtjes komen ook in orde, deze
week komt er een vergadering om de resultaten van de stemming te bespreken. Er is wat discussie over wie
wat gaat doen (OWG en Cultuur), dit wordt nog besproken. Er worden broodjes voor de artiesten en voor
de organisatoren voorzien. De stemapplicatie moet nog geëvalueerd worden.

Winaweekend: Momenteel zijn er 18 inschrijvingen, maak nog reclame. EJW moet reclame maken, en bij ploegen
kan er ook reclame gemaakt worden.

Openingsbar campagne: Alles komt in orde.
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Campagne, kiesdebat: Er is een examen calculus na het kiesdebat, Keppens en Poedts willen het examen
niet verzetten. Ofwel beroepen we ons op het participatiedecreet om ze te overtuigen om het examen te
verplaatsen, ofwel zien we de afwezigheid van de eerstejaars door de vingers. We polsen de JV’s nog.

Overwinningsbar: Alles komt in orde.

Varia

Brouwers: Mattia vertelt het verhaal van de brouwers-competitie. De brouwmachine is nu definitief van ons.

Drank: Er moet wat frisdrank worden bijgekocht voor in de kelder.

Keuken: De keuken moet over het algemeen beter worden opgeruimd.

Foto-applicatie: Er komt een nieuwe foto-applicatie. Er zijn ook complimenten voor de slider bovenaan de
homepagina. Misschien moet het automatisch verspringen.

Docuwiki: Er moet erop gelet worden dat de docuwiki steeds wordt bijgewerkt.

Plansjarel: Er is nu een VRG-plansjarel.

Actiepunten

Er zijn geen extra actiepuntjes.

De vergadering wordt gesloten om 23u55.

Peter Verraedt (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op 2 mei 2010 om 22u in de living.
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